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Protokół Nr III/06 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 28 grudnia 2006 roku o godzinie 16.00 
w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 

 
Obrady rozpoczęto w dniu 28 grudnia 2006 roku o godzinie 16.00. 
Obrady zakończono w dniu 28 grudnia 2006 roku o godzinie 18.30.  
W III sesji Rady Miejskiej udział wzięło 14 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń – Dorota Krystyna Lew; 
• Skarbnik Gminy Czempiń – Agata Cichocka – Augustyniak, 
• Zastępca Skarbnika Gminy Czempiń – Halina Łączna, 
• Radca prawny – Ewa KsiąŜkiewicz; 
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Dariusz Piotrowski – Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu 
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Osiedla w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 28 grudnia 2006 
roku o godzinie 16.00 otworzył III sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz zaproponował, aby 
sekretarzem obrad III sesji Rady Miejskiej w Czempiniu został Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej radny Przemysław Sztukowski, który wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy braku 
głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” wybrała na sekretarza obrad III 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej                      
w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego.  

 
Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad III sesji wraz z zaproszeniem oraz Ŝe 
na jego ręce wpłynął wniosek od Burmistrz Gminy Czempiń o wprowadzenie do porządku III 
sesji następujących punktów: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia umorzenia części poŜyczki                             
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej                        
w Poznaniu. 
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2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2006 
rok.  

Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych jednogłośnie wprowadziła 
punkt: „ Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia umorzenia części poŜyczki                             
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej                        
w Poznaniu.” w punkcie 8 a porządku obrad III sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.   
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych jednogłośnie wprowadziła 
punkt: „Podj ęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń 
na 2006 rok” w punkcie 8b porządku obrad III sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.   
 
Wobec powyŜszych zmian Rada Miejska w Czempiniu w  obecności 13 radnych 
przyj ęła jednogłośnie porządek obrad III sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, który 
przedstawiał się w sposób następujący: 

 
1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu II sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4.    Interpelacje i zapytania radnych.  
5.    Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za świadczenia prowadzonego przez 

gminę przedszkola.  
6.    Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Czempiń z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na 
rok 2007.  

7.    Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2007.  

8.    Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 2007 rok: 
1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 

2007 rok; 
2) odczytanie opinii i wniosków komisji stałych Rady Miejskiej w Czempiniu                    

i wniosków radnych; 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu; 
4) odczytanie stanowiska Burmistrza Gminy Czempiń w sprawie opinii i wniosków 

komisji stałych Rady Miejskiej w Czempiniu, Regionalnej Izby Obrachunkowej                       
w Poznaniu i wniosków radnych; 

5) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i przegłosowanie poprawek; 
6) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 

Czempiń na 2007 rok. 
8a. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia umorzenia części poŜyczki                             

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej                       
w Poznaniu. 

8b.  Podjęcie uchwały zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2006 rok.  
9.     Informacja z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
10.  Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności w okresie  

międzysesyjnym.  
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
12. Wolne głosy i wnioski.  
13.  Zakończenie sesji.  
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Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował 
zebranych, Ŝe zapoznał się protokołem z II sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i uznał, Ŝe jest 
on zgodny z przebiegiem II sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysław Sztukowski 
poinformował zebranych, Ŝe zapoznał się protokołem z II sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, 
który jest zgodny z przebiegiem II sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i wniósł o przyjęcie go 
przez Radę Miejską w Czempiniu bez odczytania.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z II sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 4 grudnia 2006 roku.  
 

Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i zapytania zgłosiło 6 radnych: 
 

1. Radny Wojciech Adamski w sprawie rozpatrzenia, w ramach modernizacji 
oświetlenia na terenie gminy Czempiń, moŜliwości zamontowania oświetlenia na 
ulicy Sokolniczej w Czempiniu, przy domach powstałych po przekształceniu 
budynków pod działalność gospodarczą na budynki mieszkalne. 

2. Radny Aleksander Wieliński w sprawach:  
� naprawy zarwanej studzienki telekomunikacyjnej na ulicy Mickiewicza                       

w Czempiniu na wysokości posesji Pana Gadomskiego; 
� wymalowania znaków poziomych przejścia dla pieszych na drodze powiatowej 

na wysokości Restauracji: „Kogucik”, poniewaŜ został tam postawiony jedynie 
znak wskazujący na przebiegające dzieci; 

� postawienia znaku informującego o zbliŜaniu się do szkoły na drodze 
powiatowej biegnącej od Borowa w stronę Gimnazjum w Borowie na 
wysokości posesji Pani Neldner, co zapewniłoby wzrost bezpieczeństwa 
uczniów szkoły.  

3. Radny Włodzimierz Kuciak w sprawie usunięcia zagłębień ziemnych i dziur przy 
ulicy Stęszewskiej i między chodnikiem a płotem po lewej stronie ulicy między ulicą 
Towarową a Wiatrakową idąc od strony torów. Radny Włodzimierz Kuciak poprosił   
o pilne usunięcie tego powaŜnego mankamentu, poniewaŜ stanowi to powaŜne 
zagroŜenie dla przechodniów.  

4. Radny Jerzy KrzyŜostaniak w sprawach: 
� ponownego ułoŜenia płyt na przejeździe kolejowym na trasie Czempiń – 

Borowo przez firmę, która wykonywała naprawę tego odcinka torów; płyty na 
przejeździe są ruchome, co powoduje przemieszczanie się ich, a następnie 
tworzą się dziury.  

� ścięcia drzewa – klonu w Gorzycach przy posesji numer 3 przy drodze 
powiatowej, poniewaŜ drzewo to wewnątrz ma spróchniały rdzeń, co 
powoduje zagroŜenie dla przyległych zabudowań oraz uczestników ruchu tej 
właśnie drogi.   

5. Radny Władysław Matysiak w sprawach: 
�       byłego wysypiska śmieci w Srocku Wielkim – od pewnego czasu na byłe 

wysypisko w Srocku Wielkim są zwoŜone odpady – czy jest na to zgoda 
Urzędu Gminy Czempiń; 
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� dokonania wycięcia suchych konarów drzew jesionów przy drodze powiatowej 
Piechanin – Srocko Wielkie, które stwarzają zagroŜenie dla mieszkańców                
i pojazdów mechanicznych; 

� dokonanie załatania wyrw i dziur w wyŜej wymienionej drodze; 
�  dokonania wycięcia drzewa – wierzby przy wyŜej wymienionej drodze                   

w Srocku Wielkim na wysokości posesji nr 4 i 5, które to drzewo stwarza 
zagroŜenie dla mieszkańców.  

6. Radny Krzysztof Giemza w sprawie poinformowania o stanie prac związanych                   
z przebudową drogi w Głuchowie i ewentualnego terminu jej zakończenia.  

 
Do punktu 5 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie wysokości opłat za świadczenia prowadzonego przez gminę 
przedszkola przedstawionego wraz z uzasadnieniem i załącznikiem przez Inspektora 
Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Aleksandrę śurek: 
 
Radny Stanisław Owsianny poprosił o wyjaśnienie róŜnicy w opłatach stałych za przedszkole 
w oddziałach czynnych do 5 godzin dziennie – Czempiń ul. Borówko Stare, Stary Gołębin                
i Jarogniewice, która dla dzieci 4 i 5 letnich wynosi 15 zł, natomiast dla dzieci 6 letnich 
wynosi 3 zł.  
 
Dyrektor Przedszkola w Czempiniu Justyna Kaźmierczak wyjaśniła, Ŝe dzieci 6 letnie są 
objęte obowiązkiem edukacyjnym i w związku z tym przyjęte są róŜne rozwiązania – chodzą 
do przedszkola albo do szkoły; w przypadku, gdy chodzą do szkoły, wówczas nie ma Ŝadnych 
opłat, poniewaŜ szkoły nie mają moŜliwości pobierania takowych opłat, dzieci te mogą 
jedynie korzystać z herbaty przygotowywanej w stołówce szkolnej, za którą uiszczają opłatę. 
Pani Justyna Kaźmierczak wskazała, Ŝe opłata w wysokości 3 zł dla dzieci 6 letnich jest to 
koszt zakupu herbaty, którą one wypiją, a nie koszt jej przygotowania. Pani Justyna 
Kaźmierczak wskazała, Ŝe w gminie dzieci 4 i 5 letnie nie mają zbyt duŜej szansy na 
chodzenie do przedszkola, jednakŜe w oddziałach - Czempiń ul. Borówko Stare, Stary 
Gołębin i Jarogniewice są warunki do przyjęcia większej ilości dzieci, aniŜeli 6 letnie, dlatego 
przyjmowane są równieŜ młodsze do ilości posiadanych miejsc i dla nich w opłacie 
kalkulowane są równieŜ koszty przygotowania tejŜe herbaty.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia Rady Miejskiej                
w Czempiniu radny Aleksander Wieliński poinformował, Ŝe Komisja zapoznała się                       
z powyŜszym projektem uchwały, nie wnosi do niej uwag i zaleca jej podjęcie przez Radę 
Miejską w Czempiniu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr III/16/06 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 grudnia 2006 roku                       
w sprawie wysokości opłat za świadczenia prowadzonego przez gminę przedszkola 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem i załącznikiem przez Inspektora Referatu 
Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Aleksandrę śurek. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 6 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Czempiń z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na rok 
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2007 przedstawionego wraz z uzasadnieniem i załącznikiem przez Inspektora Referatu 
Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Aleksandrę śurek uwag nie wniesiono.  
 

Na obrady III sesji Rady Miejskiej w Czempiniu przybył radny Maciej 
Głochowiak, wobec czego Rada Miejska w Czempiniu obradowała w składzie 14- 
osobowym.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr III/17/06 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 grudnia 2006 roku w sprawie                        
programu współpracy Gminy Czempiń z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na rok 2007 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem i załącznikiem przez Inspektora Referatu 
Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Aleksandrę śurek. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 7 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2007 przedstawionego wraz z uzasadnieniem                                 
i załącznikiem przez Inspektora Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu 
Teresę Łukowiak: 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia Rady Miejskiej                
w Czempiniu radny Aleksander Wieliński poinformował, Ŝe Komisja zapoznała się                       
z powyŜszym projektem uchwały, nie wnosi do niej uwag i zaleca jej podjęcie przez Radę 
Miejską w Czempiniu.  
 
Radna ElŜbieta Grygier zauwaŜyła, Ŝe w załączniku do projektu uchwały naleŜy dokonać 
zmiany polegającej na zapisaniu słów: „Gimnazjum w Borowie” zamiast „Gimnazjum                   
w Czempiniu” i wobec powyŜszego zmiany takowej dokonano.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr III/18/06 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 grudnia 2006 roku w sprawie 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
rok 2007 przedstawioną wraz z uzasadnieniem i załącznikiem przez Inspektora 
Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Teresę Łukowiak: 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Ad. 1. Odczytania projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 2007 
rok dokonała Zastępca Skarbnika Gminy Czempiń Halina Łączna.  
 
Ad. 2. Przewodnicząca Komisji Finansów i BudŜetu oraz Spraw Socjalnych radna ElŜbieta 

Grygier poinformowała, Ŝe Komisja Finansów i BudŜetu oraz Spraw Socjalnych Rady 
Miejskiej w Czempiniu oraz pozostała stałe Komisje Rady Miejskiej w Czempiniu 
zapoznały się z projektem budŜetu gminy na rok 2007 i podczas wspólnego 
posiedzenia Komisji Finansów i BudŜetu oraz Spraw Socjalnych wraz                                   
z przewodniczącymi stałych Komisji Rady Miejskiej w Czempiniu projekt budŜetu 
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został zaopiniowany pozytywnie, przy czym do Burmistrza Gminy Czempiń zostały 
skierowane następujące wnioski do projektu budŜetu gminy na 2007 rok: 
1. o zwiększenie środków w zakresie kultury fizycznej i sportu w dziele 926, 

rozdziale 92605 o kwotę 20 000 zł w następujący sposób: 
-    organizowanie treningów dla zawodników w Głuchowie o kwotę 10 000 zł; 
- organizowanie treningów dla zawodników na stadionie w Czempiniu oraz 
organizowanie treningów tenisa stołowego o kwotę 10 000 zł;  

2. o wykreślenie z budŜetu gminy Czempiń na 2007 rok z planu wydatków na 
wieloletnie programy inwestycyjne zadania pod nazwą: „Przebudowa sieci 
wodociągowej w Piotrkowicach”; 

3. o dokonanie weryfikacji zasadności budowy drogi w Donatowie                                
i zastanowienie się nad jej utwardzeniem w inny sposób przy mniejszym 
nakładzie środków; 

4. o doprowadzenie koncentracji środków na inwestycje modernizacyjne na ulicy 
Gruszkowej i śeromskiego oraz priorytetową inwestycję gimnazjum                         
z zaoszczędzonych środków; 

5. o dotację na zakończenie zaplecza socjalnego przy korcie tenisowym na 
Osiedlu Nr 4 w Czempiniu w wysokości 5 000 zł; 

6.  na realizację zadań z kredytów długoterminowych naleŜy pozyskać jak 
najwięcej środków z zewnątrz.  

 
Ad. 3. Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu odczytała Skarbnik Gminy 

Czempiń Agata Cichocka – Augustyniak.  
Opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 
Ad. 4.   Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew przedstawiła stanowisko w sprawie 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej następującej treści: 
„Po zapoznaniu się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Poznaniu – dokonano następujących poprawek:  

1. par.2 ust. 2 pkt. 1 lit. a – wykreśla się słowo „osobowych”; 
2. w par. 2  ust. 4 – kwotę 2 930 000 zł zastępuje się 3 286 600 zł, odpowiednio 

dokonano teŜ zmian w załączniku nr 4 dodając wydatki do paragrafu 6060; 
3. w par. 10 uchwały  kwotę 1 162 000 zł zastępuje się kwotą 2 585 000 zł, 

ponadto dodaje się punkt 3 w brzmieniu: „Spłatę wcześniej zaciągniętych 
poŜyczek i kredytów 1 243 000 zł”; 

4. w par. 12 wykreśla się punkt 1 w brzmieniu: „Zaciągania długu oraz spłat 
zobowiązań gminy przypadających na rok 2007 w kwotach określonych                
w załączniku nr 5” oraz w pkt. 2 dodaje się: „Do wysokości 300 000 zł”.  

5. w załączniku nr 2 pozostawiono stypendia naukowe w par. 3250, gdyŜ nie są 
to stypendia socjalne, więc powyŜsza klasyfikacja zgodna jest z interpretacją 
klasyfikacji budŜetowej zamieszczonej na stronach internetowych RIO                  
w Poznaniu; 

6. w załączniku nr 2 dodano rozdział 85153 – Zwalczanie narkomanii                           
i przeniesiono na ten cel kwotę 1 000 zł z rozdziału 75023; 

7. w załączniku nr 8 dokonuje się zmian polegających na uszczegółowieniu 
planu wydatków do paragrafów; 

8. w zestawieniu w części dotyczącej poŜyczek i kredytów wpisano 
odpowiednio: „PoŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska             
i Gospodarki Wodnej – kwota 207 000 zł. Kredyty długoterminowe –kwota 
2 078 000 zł. Razem: 2 285 000 zł”.      
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Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew przedstawiła autopoprawki do 
projektu budŜetu gminy Czempiń na 2007 rok, uwzględniające takŜe opinię Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu.   
Autopoprawki stanowią załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

Ad. 5. W dyskusji udział wzięli: 
 
Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe po zapoznaniu się z projektem budŜetu gminy 
Czempiń na 2007 rok, stwierdził, Ŝe pod względem technicznym nie ma do niego uwag, 
jednakŜe w jego opinii – budŜet ten niczym nie róŜni się od budŜetów lat poprzednich. Radny 
Wojciech Adamski wskazał, Ŝe porównując ten projekt z wykonaniem budŜetów poprzednich 
zauwaŜa się tylko niewielkie róŜnice w poszczególnych paragrafach. Radny Wojciech 
Adamski zauwaŜył, Ŝe inwestycje, które były planowane na lata 2000 – 2006 są równieŜ 
zaplanowane na lata 2006-2010. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe „brakuje mu w tym 
budŜecie inicjatywy, planu, perspektywy”. Radny Wojciech Adamski podkreślił, Ŝe jest to 
dobry technicznie budŜet, jednak nie ma w nim środków na poprawę kultury, sportu, ani na 
słuŜbę zdrowia, jak równieŜ na drogi, np. śeromskiego i Gruszkowa, która to inwestycja  
miała być realizowana w latach 2005 -2007. Radny Wojciech Adamski wyraził nadzieję, Ŝe 
będzie. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe budŜet jest dobry technicznie, jednak jest to 
„budŜet przetrwania”. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe: „Nie widzę w budŜecie hasła, 
które słyszałem w ostatnim czasie -  rozwój małej ojczyzny”. Zdaniem radnego Wojciecha 
Adamskiego nie ma w tym budŜecie perspektywy i nie będzie moŜliwości zrealizowania 
wielu rzeczy, poniewaŜ jeŜeli są w budŜecie te same cyfry, to taka sama będzie realizacja, 
poniewaŜ nic nie staniało, wręcz przeciwnie. Radny Wojciech Adamski oświadczył, Ŝe 
wstrzyma się od zatwierdzenia projektu budŜetu na rok 2007.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe 
budŜet z technicznego punktu widzenia jest bardzo dobrze przedstawiony. Radny Krzysztof 
Sankiewicz wskazał, Ŝe napawa optymizmem to, iŜ zaplanowano w projekcie budŜetu wiele 
środków na inwestycje, które pozwolą rozpocząć sprawy zwiane z ich realizacją. Radny 
Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe przykre moŜe być to, iŜ większość z nich ma pochodzić               
z tzw. poŜyczek długoterminowych, ale jednocześnie wyraził nadzieję, Ŝe te środki zostaną 
zarezerwowane na to, aby gmina mogła występować o pozyskanie środków unijnych i starać 
się o ich współfinansowanie z tychŜe środków. Radny Krzysztof Sankiewicz wyraził 
nadzieję, Ŝe lata 2007  - 2013 będą okresem dobrze wykorzystanym przez Gminę Czempiń, 
na co liczą radni Rady Miejskiej w Czempiniu i do tego zachęcają Burmistrz Gminy 
Czempiń, aby robić wszystko, aby skierować jak najwięcej wniosków o pozyskanie środków 
z zewnątrz.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe budŜet zarówno pod 
względem technicznym, jak i kaŜdym innym jest bardzo dobry; zapisano w nim środki, jakimi 
na dzień dzisiejszy gmina Czempiń dysponuje. Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, 
Ŝe środki finansowe nie są wystarczające w kaŜdej dziedzinie Ŝycia gminy, podobnie, jak                
w budŜetach domowych. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe gminy oczekują na 
środki, które mają być dla nich dostępne w latach 2009 – 2013, jednakŜe wnioski o nie będą 
mogły być kierowane dopiero po ogłoszeniu takiej moŜliwości przez odpowiednie instytucje. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe gmina skorzysta z kaŜdej moŜliwości 
pozyskania środków z zewnątrz. 
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Ad. 6.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe 
przedstawione przez Burmistrz Gminy Czempiń autopoprawki zostały uwzględnione                    
w projekcie budŜetu przedstawionym w dniu dzisiejszym radnym Rady Miejskiej                          
w Czempiniu, zatem nie będą przegłosowywane osobno, jednakŜe naniesienia zmian 
wymagają zapisy w uzasadnieniu do uchwały dotyczące rozdziału 92605 – zadania w zakresie 
kultury fizycznej i sportu, które powinny przedstawiać się w sposób następujący: 
„par. 2820, kwota 153 000 zł – środki przeznaczone do współpracy z organizacjami 
pozarządowymi w zakresie kultury fizycznej i sportu, w tym: 

• organizowanie i prowadzenie treningów dla zawodników na stadionie w Głuchowie 
44 000 zł; 

• organizowanie i prowadzenie treningów dla zawodników na stadionie w Czempiniu 
oraz prowadzenie treningów tenisa stołowego: 60 000 zł; 

• organizowanie i prowadzenie treningów i zajęć lekkoatletycznych dla dzieci ze szkół 
podstawowych: 27 000 zł; 

• organizowanie i prowadzenie treningów i zajęć lekkoatletycznych oraz piłki 
siatkowej dla młodzieŜy gimnazjum: 15 000 zł; 

• organizacja treningów Teakwondo dla dzieci i młodzieŜy: 3 500 zł; 
• organizacja zajęć wędkarskich dla dzieci i młodzieŜy: 1 500 zł;  
• organizowanie i prowadzenie treningów piłki noŜnej w Piechaninie: 2 000 zł.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę                     
Nr III/19/06 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 grudnia 2006 roku w sprawie 
uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 2007 rok przedstawioną wraz                           
z uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika Gminy Czempiń Halinę Łączną.  
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz ogłosił 15 – 
minutową przerwę w obradach sesji.      
 
Po wznowieniu przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego 
Krzysztofa Sankiewicza obrad sesji przystąpiono do punktu 8 a porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie przeznaczenia umorzenia części poŜyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu przedstawionego wraz                   
z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystynę Lew uwag nie wniesiono.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr III/20/06 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 grudnia 2006 roku w sprawie 
przeznaczenia umorzenia części poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu przedstawioną wraz                                     
z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystyn ę Lew                        
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 8 b porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2006 rok 
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przedstawionego przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocka - Augustyniak uwag nie 
wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr III/21/06 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 grudnia 2006 roku w sprawie 
zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2006 rok przedstawioną wraz                                     
przez  Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocka - Augustyniak                       
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załączniki 
nr 11 i 12 do niniejszego protokołu: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe podczas podsumowania 
ZPORR w województwie wielkopolskim uzyskała następujące informacje: wysokość 
środków dla całego kraju wynosiła  11 mld 560 mln zł, zaś umowy zostały zawarte na 10 mld 
054 mln zł, z kwoty tej wypłacono 3 mld 500 mln zł; dla Wielkopolski środki dostępne 
wyniosły 186 mln Euro – około 600 mln zł i wnioski złoŜone w Wielkopolsce opiewały na 
kwotę 2,5 raza większą aniŜeli środki dostępne; do tej pory w województwie wielkopolskim 
rozliczono 36 % wniosków i będzie trwało jeszcze do roku 2008.  
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Włodzimierza Kuciaka czy są optymistyczne prognozy               
w związku z moŜliwością pozyskania tych środków w latach następnych, Burmistrz Gminy 
Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe prognozy nie są zbyt optymistyczne, poniewaŜ 
większość środków będzie przeznaczona na realizację zadań marszałka. 
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Krzysztofa Giemzy o szczegóły spotykania                                 
z mieszkańcami w sprawie wody w Maruszkowie, Burmistrz Gminy Czempiń Dorota 
Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe w Maruszkowie zamieszkują dwie rodziny, które w przeszłości 
wykupiły mieszkania od Agencji w ten sposób, Ŝe zakupiły budynek i bardzo niewielką ilość 
gruntu wokół niego, tymczasem ujęcie wody i hydrofor, z którego korzystają znajduje się na 
nieruchomości będącej własnością osoby trzeciej. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe dochodzi często do awarii hydrofora i konieczne jest wejście na teren 
będący własnością osoby trzeciej. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe zadaniem 
gminy jest dostarczenie mieszkańcom wody, jednakŜe koszt budowy wodociągu do 
Maruszkowa byłby zbyt wysoki, dlatego teŜ w Urzędzie Gminy w Czempiniu odbyło się 
spotkanie osób zainteresowanych, odbyto równieŜ wizję lokalną w celu dokonania naprawy 
tegoŜ ujęcie wody.  
 
Do punku 10 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe  
w okresie międzysesyjnym: 

1. uczestniczył w sesji Rady Powiatu Kościańskiego; 
2. brał udział wraz z Burmistrz Gminy Czempiń i radnym Stanisławem Owiannym                

w spotkaniu z przewlekle chorymi mieszkańcami Osiedla Nr 6 w Czempiniu; 
3. uczestniczył w wigilii Chóru HARFA;  
4. uczestniczył w wigilii Ochotniczej StraŜy PoŜarnej; 
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5. uczestniczył w opłatkowym spotkaniu z pracownikami Urzędu Gminy w Czempiniu; 
6. do Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynęły pisma: 

� Starostwa Powiatowego w Kościanie z dnia 5 grudnia 2006 roku – stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu; 

� Biura Poselskiego posła Na Sejm RP – Bernarda Ptaka z dnia 10 grudnia 2006 
roku -  stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu; 

� Pismo Pana Ryszarda Lulki do Burmistrz Gminy Czempiń z dnia 8 grudnia 
2006 roku wraz z załącznikami – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu; 

� Wniosek Stowarzyszenia Wiejski Klub Sportowy Piechanin z dnia 15 grudnia 
2006 roku – stanowi załącznik nr  16 do niniejszego protokołu; 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz 
poinformował, Ŝe wobec faktu, iŜ pismo wpłynęło po spotkaniach Komisji 
Rady Miejskiej i zaopiniowaniu projektu budŜetu, zostało ono przekazane na 
ręce Burmistrz Gminy Czempiń i wniosek ten został uwzględniony.  

� Pismo Burmistrz Gminy Czempiń do Pana Bolesława Ratajczaka Prezesa KS 
HELIOS Czempiń z dnia 21 grudnia 2006 roku – stanowi załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu; 

� Pismo Stowarzyszenia Oświatowego im. D. Chłapowskiego z dnia 20 grudnia 
2006 roku – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

   
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe Pan Ryszard Lulka 
otrzymał odpowiedź na skierowane do Urzędu Gminy pismo, zaś pracownik Urzędu Gminy 
zajmujący się tą sprawą jest zatrudniony w Urzędzie Gminy w Czempiniu do dnia 31 grudnia 
2006 roku.  
 
Do punktu 11 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew udzieliła odpowiedzi na interpelacje                  
i zapytania radnych: 

1. Radnego Wojciecha Adamskiego:  Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, 
Ŝe jeŜeli są na tej ulicy warunki do załoŜenia oświetlenia, to zostaną te prace 
wykonane w ramach modernizacji oświetlenia, natomiast jeŜeli takowych warunków 
nie ma, to jest inny tryb postępowania, jak dla nowej inwestycji. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew wskazała, Ŝe odpowiedź zostanie przedstawiona na piśmie.  

2. Radnego Aleksandra Wielińskiego: 
� w sprawie studzienki telekomunikacyjnej zostanie ponownie skierowane 

pismo do właściwej instytucji; 
� w sprawie przejścia dla pieszych przy „Koguciku” – Urząd Gminy Czempiń 

otrzymał odpowiedź ze Starostwa Powiatowego w Kościanie; 
� postawienia znaku drogowego – sprawa jest w toku i odpowiedź zostanie 

przedstawiona na piśmie.  
3. Radnego Włodzimierza Kuciaka – odpowiedź zostanie przedstawiona na piśmie. 
4. Radnego Jerzego KrzyŜostaniaka: 

� sprawa płyt na przejeździe kolejowym – zostanie skierowana do właściciela 
gruntu; 

� sprawa wycięcia drzewa – zostanie załatwiona przez Urząd Gminy                        
w Czempiniu; 

 
 



 11 

5. Radnego Władysława Matysiaka: 
� w sprawie wysypiska śmieci w Srocku Wielkim – Urząd Gminy nie wydawał 

pozwolenia na wywoŜenie tam śmieci; 
� w sprawie usunięcia drzew – Urząd Gminy w Czempiniu zajmie się tą sprawą.   

6. Radnego Krzysztofa Giemzy: w sprawie budowy drogi w Głuchowie – Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe Gmina jest po przetargu, w którym 
wyłoniono wykonawcę, który aktualnie wykonuje dokumentację projektową.  

 
Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w okresie ferii 
zimowych w dniach od 15 – 25 stycznia 2007 roku, od poniedziałku do piątku w godzinach 
od 6-15 wstęp na basem w Kościanie będzie wynosił dla dzieci szkolnych i młodzieŜy za 
okazaniem legitymacji szkolnej 2 zł. 
 
Wiceprezes ds. piłki noŜnej Klubu Sportowego HELIOS Czempiń Andrzej Jankowski 
wskazał, Ŝe budŜet dla Klubu Sportowego HELIOS na 2007 rok wynosi 60 000 zł i nie wierzy 
on, aby przy takiej ilości środków klub mógł zrealizować swoje zadania. Pan Andrzej 
Jankowski wskazał, Ŝe Burmistrz przedstawiła pismo skierowane do KS HELIOS, natomiast 
nie odczytała wyjaśnień Klubu, które zostały skierowane na jej ręce. Pan Andrzej Jankowski 
wskazał, Ŝe wszyscy narzekają na zbyt mało środków w budŜecie gminy Czempiń. Pan 
Andrzej Jankowski wskazał na przykład Burmistrza Kościana, który nie przyjął podwyŜki 
wynagrodzenia i wskazał, Ŝe jeŜeli tak samo postąpiłaby Burmistrz Czempinia, to być moŜe                
z tych środków moŜna by zwiększyć pulę na sport. Pan Andrzej Jankowski wskazał, Ŝe mało 
jest takich jednostek w gminie, które przy podwyŜkach opłat i kosztów w roku przyszłym 
dostają mniej pieniędzy, tymczasem tak dzieje się w przypadku Klubu HELIOS, co zdaniem 
Pana Andrzeja Jankowskiego nie jest sprawiedliwe. Pan Andrzej Jankowski podkreślił, Ŝe 
Klub HELIOS bardzo dobrze współpracuje z innymi klubami z terenu gminy Czempiń i „nie 
wie, w czyim zamiarze jest, Ŝeby tą współpracę urwać, przeszkodzić”. Pan Andrzej 
Jankowski zaproponował, aby Burmistrz i radni wskazali osoby, które będą społecznie 
działać na rzecz tegoŜ klubu – jeŜeli takowe kandydatury posiadają. Pan Andrzej Jankowski 
wskazał, Ŝe w 2007 roku minie 75 – lecie powstania Klubu, jednakŜe na pewno Klub nie 
będzie mógł sobie pozwolić na  zorganizowanie imprez z tej właśnie okazji, poniewaŜ 
zabraknie środków na bieŜącą działalność.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe podczas tej sesji Rady 
Miejskiej w Czempiniu został uchwalony Program Współpracy Gminy Czempiń                             
z organizacjami pozarządowymi, który zawiera zadania, które faktycznie realizuje gmina, 
jednakŜe powierza ich realizację odpowiednim stowarzyszeniom działającym na terenie 
gminy, które je realizują. Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe po 
uchwaleniu programu są w budŜecie przewidziane środki na wykonywanie zadań i następuje 
ogłoszenie konkursu ofert na realizację poszczególnych zadań. Burmistrz Dorota Krystyna 
Lew wskazała, Ŝe sprawa poruszona przez Pana Andrzeja Jankowskiego dotyczy zadania – 
organizowania treningów, meczów i rozgrywek na stadionie w Czempiniu, jak równieŜ 
rozgrywek i treningów w tenisie stołowym w straŜnicy przy ulicy Śremskiej w Czempiniu. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe po zakończeniu konkursu stosowana umowa 
została podpisana z Klubem HELIOS w dniu 7 lutego 2006 roku, równieŜ przez Pana 
Andrzeja Jankowskiego. Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe umowa zawiera 
zasady, do których przestrzegania zobowiązuje się Klub. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
podkreśliła, Ŝe środki, które są przekazane w formie dotacji dla Klubu muszą być tak 
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wykorzystane, jak jest o tym mowa w umowie. Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna 
Lew poinformowała, Ŝe po kontroli trzech pierwszych kwartałów roku w Klubie HELIOS, 
okazało się, Ŝe pieniądze, które zostały przekazane w formie dotacji dla Klubu, zostały 
wydatkowane niezgodnie z umową.  
Burmistrz Dorota Krystyna Lew przytoczyła treść pisma skierowanego w dniu 8 grudnia 2006 
roku do Prezesa Klubu Sportowego HELIOS.  
Pismo stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
Burmistrz Dorota Krystyna Lew przytoczyła treść odpowiedzi od Klubu Sportowego 
HELIOS do Burmistrz Gminy Czempiń z dnia 20 grudnia 2006 roku.   
Pismo stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe odpowiedź udzielona przez 
Klub HELIOS w dniu 20 grudnia 2006 roku utwierdziła ją w przekonaniu, Ŝe środki 
publiczne zostały wydatkowane niezgodnie z umową. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe w związku z powyŜszym do Prezesa Klubu Helios zostało skierowane w dniu 21 
grudnia 2006 roku pismo, które odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej.  
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w dniu jutrzejszym 
zostanie do KS HELIOS wysłane wezwanie do zapłaty za wodę i za energię elektryczną na 
kwotę ponad 7 814 zł. Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w przypadku 
nieuregulowania tej kwoty Gmina Czempiń występuje na drogę sądową. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe za kaŜdą wydaną z pieniędzy gminnych złotówkę odpowiada 
Burmistrz tej gminy, dlatego teŜ pieniądze powinny być przez Klub wydatkowane tak, jak 
stanowią zapisy umowy.   
 
Wiceprezes ds. piłki noŜnej Klubu Sportowego HELIOS Czempiń Andrzej Jankowski 
wskazał, Ŝe najłatwiej jest zaniŜyć ilość środków przekazywanych w ramach dotacji dla 
Klubu, a następnie obciąŜyć go wieloma kosztami, bo wiadome jest, Ŝe wówczas środków na 
pewno nie wystarczy na realizację zadań, o których mowa w umowie. Pan Andrzej Jankowski 
wskazał, Ŝe działaczom będzie Ŝal młodzieŜy skupionej w Klubie, jeŜeli nie będą mogli 
zaproponować im spędzania wolnego czasu na stadionie w Czempiniu. Pan Andrzej 
Jankowski przytoczył wypowiedź Burmistrz Gminy Czempiń: „Swój obowiązek lubię                    
i wykonuję z wielką przyjemnością. Przy tej okazji bardzo staram się być najwierniejszym 
kibicem naszego czempińskiego Heliosa i jestem z tego dumna”. Pan Andrzej Jankowski 
wyraził pogląd, Ŝe „była Pani przy Heliosie, jeŜeli miała Pani jakąkolwiek złotówkę dostać”. 
Pan Andrzej Jankowski podkreślił, Ŝe w Klubie pracuje się za darmo i jeŜeli dostaje on mniej 
o 20 000 zł nie ma przy Klubie nikogo, kto starałby się go podźwignąć. Pan Andrzej 
Jankowski wskazał, Ŝe „walczy o ten Klub”, poniewaŜ stara się wyrównać szanse chłopaków 
pochodzących z wielodzietnych rodzin, których niejednokrotnie nie jest stać na wiele rzeczy. 
Pan Andrzej Jankowski podkreślił, Ŝe „Zarząd Klubu nie bierze złotówki”.         
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe przystąpienie do konkursu 
ofert jest dobrowolne i przedstawiając swoją ofertę Klub musiał stwierdzić, Ŝe pieniądze, 
które oferuje gmina wystarczą mu na zrealizowanie tych zadań. Burmistrz Dorota Krystyna 
Lew podkreśliła, Ŝe współpracowała nie tylko z Klubem HELIOS, ale równieŜ z innymi 
klubami działającymi na terenie województwa wielkopolskiego, z czego jest dumna. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe: „Nie kaŜdy moŜe mieć dostęp do pieniędzy 
publicznych, bo nie kaŜdy umie odpowiednio zachować się gospodarując pieniędzmi 
publicznymi”. Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe władze nie mogą wskazywać, 
kto ma zarządzać klubem, poniewaŜ jest to kompetencja stowarzyszenia i być moŜe HELIOS 
posiada złych działaczy, Ŝe nie potrafi rządzić pieniędzmi publicznymi.  
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Wiceprezes ds. piłki noŜnej Klubu Sportowego HELIOS Czempiń Andrzej Jankowski 
wyraził pogląd, Ŝe Burmistrz Gminy Czempiń dąŜy do tego, aby stowarzyszenie takie, jak 
Klub Sportowy HELIOS przestało istnieć.  
 
Wiceprezes ds. tenisa stołowego Klubu Sportowego HELIOS Czempiń Hubert Piotrowicz 
wskazał, Ŝe została przedstawiona kwota na realizację zadania przez KS HELIOS w 2007 
roku, tymczasem zespoły zostały zgłoszone juŜ do rozgrywek i powstaje pytanie, w jaki 
sposób przedstawić ofertę, wiedząc, Ŝe nie jesteśmy w stanie w ramach tych środków 
wykonać tych zadań. Pan Hubert Piotrowicz wskazał, Ŝe w ramach sekcji tenisa stołowego 
działają od września trzy zespoły, które zostały zgłoszone do rozgrywek, jest równieŜ 
zaplanowany zakup sprzętu w roku 2007 i Zarząd wie juŜ dzisiaj, Ŝe środków tych nie 
wystarczy. Pan Hubert Piotrowicz wskazał, Ŝe Zarząd nie wie, w jaki sposób przygotować 
ofertę, aby nie borykać się z podobnymi, jak w tym roku problemami. Pan Hubert Piotrowicz 
wskazał, Ŝe rok sportowych rozgrywek nie pokrywa się z rokiem budŜetowym i dlatego teŜ 
powstają problemy. Pan Hubert Piotrowicz podkreślił, Ŝe Klubowi zaleŜy na jak najlepszym 
wykonywaniu zadań, których efektem będzie promocja gminy Czempiń, jednak środki, które 
posiadają nie pozwalają im na to. Pan Hubert Piotrowicz poprosił o „wskazanie drogi, którą 
pójść, Ŝeby było dobrze.” 
      
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe aby móc stanąć do 
konkursu ofert, naleŜy uregulować zadłuŜenie i wówczas będzie moŜliwe przystąpienie do 
konkursu.  
 
Wiceprezes ds. tenisa stołowego Klubu Sportowego HELIOS Czempiń Hubert Piotrowicz 
wskazał, Ŝe przyjmując, Ŝe zadłuŜenie zostanie uregulowane i Klub stanie do konkursu                    
i zostaną mu powierzone do realizacji działania, to juŜ na dzień dzisiejszy wiadomo, Ŝe 
środków tych Klubowi nie wystarczy. Pan Hubert Piotrowicz wskazał, Ŝe problem Klubu 
wiąŜe się równieŜ ze współpracą z innymi klubami, która „ma niestety jednostronny 
charakter”, poniewaŜ to Klub HELIOS ponosi wszelkie koszty utrzymania stadionu, nie zaś 
kluby, które równieŜ z niego korzystają, dlatego teŜ jeŜeli w negocjacjach z innymi klubami 
nie pomogą Burmistrz i Rada Miejska w Czempiniu, to wówczas Klub HELIOS będzie miał 
kolejny problem do rozwiązania. Pan Hubert Piotrowicz wskazał, Ŝe środki, które brakują 
HELIOSOWI to faktycznie te, które  potrzebne są na utrzymanie stadionu w Czempiniu.  
 
Radny Wojciech Adamski wyraził pogląd, Ŝe nie jest dobrze, Ŝe Urząd Gminy w Czempiniu  
i Klub HELIOS wymieniają się korespondencją, poniewaŜ naleŜałoby się zastanowić nad 
polubownym rozwiązaniem tej sytuacji. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe mogliby                 
w tych działaniach pomóc pracownicy Urzędu Gminy w Czempiniu. Radny Wojciech 
Adamski wyraził pogląd, Ŝe jeŜeli z  takim trudem zdobyta młodzieŜ odejdzie z Klubu 
HELIOS, to prawdopodobnie będzie musiało upłynąć kilka lat, aby przywrócić jego 
działalność. Radny Wojciech Adamski zaapelował o odbycie spotkania, podczas którego              
w spokojnej atmosferze zostaną przedstawione racje stron i zostanie wypracowany 
kompromis.    
                    
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe Klub Sportowy 
HELIOS nie jest jednostką organizacyjną gminy, ale stowarzyszeniem działającym w oparciu 
o ustawę o stowarzyszeniach. 
 
Wiceprezes ds. piłki noŜnej Klubu Sportowego HELIOS Czempiń Andrzej Jankowski 
wskazał, Ŝe Klub Sportowy HELIOS wielokrotnie występował z inicjatywą spotkania                     
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z Burmistrz Gminy Czempiń, jednakŜe nie zawsze dochodziło to do skutku i nie zawsze 
dochodzono do porozumienia.   
  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz dziękując 
wszystkim za przybycie, złoŜył Ŝyczenia noworoczne i zaprosił zebranych na tradycyjną 
lampkę szampana.     
  
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew złoŜyła zebranym Ŝyczenia noworoczne                
i zaprosiła na spędzenie Sylwestra „pod chmurką” na Rynku w Czempiniu w dniu 31 grudnia 
2006 roku.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad III sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął posiedzenie.  
 
 
 
                                                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Czempiniu 
/-/ Krzysztof Sankiewicz 
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mgr Magdalena Głucha  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


